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Til Erhvervsudvalget!

På vegne af Brancheforeningen Danske Bedemænd henvender vi os hermed til Erhvervsudvalget, idet 
vi er blevet opmærksomme på, at der den 22. april har været afholdt et åbent samråd om 
bedemandsbranchen. Formålet var at få Ministerens redegørelse for hvilke initiativer, der er taget for at 
stille større krav til bedemandsbranchen og for at imødegå problemerne med manglende 
gennemsigtighed og kvalitet i branchen.

Vi har forstået, at konklusionen på samrådet var, at der skulle nedsættes en arbejdsgruppe, der nærmere 
skulle kigge på eventuelle problemer, og at arbejdsgruppen også skulle bestå af fagfolk.

Da det netop er emner, der også ligger brancheforeningen meget på sinde, og som vi til stadighed 
arbejder intenst med, vil vi med denne henvendelse tilkendegive, at vi meget gerne stiller os 
til rådighed for arbejdsgruppen, idet vi vil kunne bidrage med relevante og praktiske oplysninger i 
forbindelse gruppens arbejde.

Vi håber derfor, at Erhvervsudvalget vil kontakte brancheforeningen, når man skal have nedsat 
arbejdsgruppen, og i den forbindelse bedes I kontakte undertegnede enten på nedenstående mail eller 
direkte tlf. 62 63 20 83.
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